



Date: 10th of May 2020
Subject : Board candidates briefs

تاريخ: 10 / مايو / 2020م
الموضوع / نبذة عن المترشحين لعضوية المجلس

1	<p>Sheikh/ Ahmed bin Abdullah SAID AL RAWAS</p> <p>He occupies the position of Director General in the Royal Court. He is a Vice Chairman of Dhofar Cattle Feed Company. . He has more than 27 years of experience in the public and private sector. Bachelor's degree in political science</p>	<p>1</p> <p>الشيخ / أحمد بن عبدالله سعيد الرواس</p> <p>يشغل منصب مدير عام بديوان البلاط السلطاني ونائب رئيس مجلس إدارة شركة أعلاف ظفار وعضو مجلس إدارة في شركة ويتمتع بخبرة لأكثر من 27 سنة في القطاع الخاص في مجال الإستثمار والصناعة. بكالوريوس علوم السياسة</p>
2	<p>Retired Major General / Ahmed bin Abdullah Suleiman Muqaibal.</p> <p>ROYAL OMAN POLLCE</p> <p>He has practical experience more than 45 years in the Royal Oman Police as well as public and private sector. Diploma high police College</p>	<p>2</p> <p>اللواء متقاعد / أحمد بن عبدالله سليمان مقيبيل.</p> <p>من شرطة عمان السلطانية</p> <p>يتمتع بخبرة عملية تزيد عن 45 سنة في المجال العسكري لقطاعين العام والخاص. دبلوم عالي كلية الشرطة</p>
3	<p>Engineer / Abdulrahman bin Abdullah Awad Barham.</p> <p>He is the CEO of Al Madina Real Estate Company. He has more than 25 years experience in the field of management and planning of projects. He is the Chairman of the Board of Directors of the Al Madina International for Fresh Food Company and Telal Company for Development and He is a Vice Chairman of Al Madina Takaful.</p> <p>Educational background:- Mechanical Engineering Architectural Engineering Civil Engineering</p>	<p>3</p> <p>المهندس / عبدالرحمن بن عوض عبدالله برهام</p> <p>يشغل المهندس / عبدالرحمن بن عوض عبدالله برهام حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة المدينة للعقارية ويتمتع بخبره عملية أكثر من 26 سنة في إدارة وتخطيط المشروعات وهو رئيساً لمجلس إدارة شركة المدينة الدولية للمواد الغذائية الطازجة وعضو مجلس إدارة شركة تلال للتطوير ونائب رئيس مجلس إدارة شركة المدينة تكافل.</p> <p>المؤهلات العلمية :- مهندس ميكانيك مهندس معماري مهندس مدني</p>
4	<p>Dr. Hassan bin Said Mahad Kashoob.</p> <p>He is currently the Chancellor for Dhofar University and. He is also a board member of Dhofar Cattle Feed Company and has more than 25 years of practical experience in the public sector. Bachelor of Arts. Doctorate of Letters</p>	<p>4</p> <p>الدكتور / حسن بن سعيد محاد كشوب.</p> <p>يشغل الدكتور / حسن بن سعيد محاد كشوب حالياً منصب رئيس جامعة ظفار وعضو في مجلس إدارة شركة أعلاف ظفار ويتمتع بخبرة عملية لأكثر من 25 سنة في القطاع العام</p> <p>بكالوريوس آداب ماجستير آداب دكتوراه في الآداب الانجليزي</p>

شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع





5	<p>Sheikh/ Musallam bin Ali Mohamed Mashani. Currently serves as a member of the State Council. He has more than 26 years experience in the private and public sector.</p> <p>B.S. in Social.</p>	<p>الشيخ / مسلم بن علي محمد المعشني .</p> <p>عضو في مجلس الدولة ويتمتع بخبره عملية لأكثر من 26 سنة في القطاعين العام والخاص.</p> <p>بكالوريوس في الاجتماع .</p>	5
6	<p>Sheikh/ Yasser Saeed bin Abdullah Alrawas Started his career with the Rawas Holdings LLC. and contributed significantly to its development. He has more than 17 years experience in executive management. He is a Board Member of Oman Packaging Company, Kunooz Oman Holding Company and AL Rawas Holdings LLC.</p> <p>B.S. Business Administration</p>	<p>الشيخ / ياسر بن عبدالله سعيد الرواس</p> <p>عضو مجلس إدارة الشركة العمانية للتغليف وشركة الرواس القابضة وشركة كنوز عمان القابضة . ساهم في تطوير شركة الرواس القابضة لديه خبره من 17 عاما في الإدارة التنفيذية.</p> <p>بكالوريوس إدارة أعمال</p>	6
7	<p>Mr. Said Hilal Ahmed Al Habsi. He works as a director in Oman Investment Fund .He hold a Bachelor's degree in Financial Sciences and a Master degree in business Administration with experience for more than 16 years.</p>	<p>الفاضل / سعيد بن هلال احمد الحبسي.</p> <p>يعمل مدير في الصندوق العماني للاستثمار وحاصل على درجة بكالوريوس في العلوم المالية، وعلى درجة الماجستير في إدارة الأعمال ويتمتع بخبرة تمتد لأكثر من 16 عاماً</p>	7
8	<p>Mr. Nasser Ahmed Musallam Al Maashani. He works as a director in public Authority for Social Insurance at Salalah Branch . He hold a Bachelor's degree in insurance from Kuwait University and have a 20 years of experience.</p>	<p>الفاضل/ ناصر بن مسلم أحمد المعشني</p> <p>يعمل مدير في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية فرع صلالة وحاصل على بكالوريوس في التأمين - جامعة الكويت ويتمتع بخبرة عملية لأكثر من 20 سنة.</p>	8
9	<p>M.R Hassan bin Ali Taher Muqaibal. He works as a Specialist in the Civil Service Employees Pension Fund. He has more than 15 years of practical experience in the public and private sector industries.</p> <p>BA in accounting. Master in Administration</p>	<p>الفاضل / حسن بن علي طاهر مقبيل.</p> <p>يعمل في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية ويتمتع بخبرة عملية لأكثر من 15 سنة في القطاعين العام والخاص.</p> <p>بكالوريوس محاسبة ماجستير في الادارة</p>	9

Handwritten signature in blue ink.





<p>10</p>	<p>M.R Faisal bin Abdullah Saeed Al Rawas.</p> <p>He began his career with Rawas Holdings LLC. and contributed significantly to its development. He has more than 17 years experience in executive management. Currently, he is a member of Board of Directors of Kunooz Oman Holding Company, Al Rawas Holdings LLC. and Oman Packaging Company.</p> <p>B.S. Business Administration</p>	<p>الفاضل / فيصل بن عبدالله سعيد الرواس.</p> <p>عضو مجلس إدارة شركة كنوز عمان القابضة وشركة الرواس القابضة والشركة العمانية للتغليف ساهم في تطوير شركة الرواس القابضة ولديه خبرة أكثر من 17 عاما في الإدارة التنفيذية.</p> <p>بكالوريوس إدارة أعمال</p>	<p>10</p>
<p>11</p>	<p>M.R Majid bin Suliman bin Salem Al-Farsi</p> <p>Deputy Manager for Contributions and Actuarial Studies at the Ministry of Defense Pension Fund.</p> <p>He holds a master's degree in Applied Actuarial Science in 2008 from Kent University in the United Kingdom, and before that he obtained an actuarial science Diploma in 2007 and a Bachelor's degree in Management Information Systems from Sultan Qaboos University in 2002</p>	<p>الفاضل / ماجد بن سليمان سالم الفارسي</p> <p>نائب المدير للاشتراكات والدراسات الاكتوارية بصندوق تقاعد وزارة الدفاع.</p> <p>حاصل على شهادة الماجستير في تطبيقات العلوم الاكتوارية في عام 2008م من جامعة كنت بالمملكة المتحدة، وقبلها على دبلوم علوم اكتوارية في 2007م، وبكالوريوس في إدارة نظم المعلومات من جامعة السلطان قابوس في 2002م، موظف في صندوق تقاعد وزارة الدفاع منذ عام 2002م</p>	<p>11</p>

Handwritten signature in blue ink.

